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Nieuwe verkiezingen, nieuwe 

kansen! 

 
Door het vallen van het kabinet en het 

stoppen van Mark Rutte zijn er weer nieuwe 

kansen voor de SP om van Nederland een 

beter land te maken voor alle Nederlanders. 

Het wordt hoog tijd om de dingen die 

afgelopen jaren onder de diverse 

kabinetten Rutte zijn afgebroken weer 

terug te halen. De zorg, de wooncrisis, de 

hoge energieprijzen en boodschappen, 

enz., enz. 

Het wordt dus een druk najaar om mensen 

ervan te overtuigen om op de SP te gaan 

stemmen, maar ook om mensen te 

overtuigen om überhaupt te gaan 

stemmen. Want veel mensen die getroffen 

zijn door maatregelen die de afgelopen 

kabinetten hebben ingesteld zijn zo klaar 

met de politiek dat ze niet meer gaan 

stemmen. Het is aan ons om ze te 

overtuigen dat het belangrijk is om nu juist 

wel te gaan stemmen want nu kunnen we 

Nederland beter maken. 

Wil je als SP-lid mee denken en mee helpen 

met de komende campagne laat dit dan 

weten via zoetermeer@sp.nl of bel met 

079-2055042. 

Op zondag 17 september trappen we de 

verkiezingen af op de Koekamp in Den 

Haag. Wil je hier bij zijn? Laat dit dan even  

weten via bovenstaand mailadres of 

telefoonnummer. Bij voldoende 

aanmeldingen regelen we een bus zodat we 

gezamenlijk naar Den Haag af kunnen 

reizen. 

 

 

Actie voor behoud van ons 

ziekenhuis 

Op 12 juni zijn we met een flinke delegatie 

afgereisd naar Leiden om daar Zilveren 

Kruis/Achmea te laten weten dat het sluiten 

(van delen) van ziekenhuizen geen goed 

idee is. De woordvoerder van Zilveren 

Kruis/Achmea werd het vuur aan de 

schenen gelegd door Jimmy Dijk, onze 

woordvoerder zorg in de Tweede Kamer. De 

woordvoerder kon alleen maar aangeven 

dat het vooral lag aan het feit dat er niet 

genoeg personeel was. Ze gaf echter niet 

aan wat ze er aan ging doen om dit 

probleem op te lossen. Daarom zijn we met 

een nog grotere groep bezorgde inwoners 

uit heel Nederland op 22 juni naar Den 

Haag gegaan want daar werd in de Tweede 

Kamer een debat gevoerd over de 

ziekenhuiszorg en met name het sluiten 

van veel SEH’s.  

 
Voorafgaand aan het debat werd een 

demonstratie gehouden waar Marije uit 

Zutphen en onze Annemiek vertelden 

waarom het zo belangrijk is dat de SEH 

behouden blijft.  

De minister en enkele Kamerleden 

ontvingen uit handen van Marije en 

Annemiek een verhalenboek met  

verhalen van inwoners uit Zoetermeer en 

Zutphen waarom ons ziekenhuis volwaardig 

moet blijven. Intussen zijn we een petitie 

gestart voor het behoud van ons 

ziekenhuis. Heb je deze nog niet getekend? 



 

Doe dit dan op: 

https://zoetermeer.sp.nl/form/red-het-

zoetermeerse-ziekenhuis of scan de QR-

code:   

 
 

Stop sloop Westergo 

Weet u het nog? 

Maart 2020: de bewoners van 23 woningen 

ontvangen van hun verhuurder DGW een 

brief dat in 2021 hun woning gesloopt zal 

worden. 

Mei 2021: bijna 250 handtekeningen tegen 

de voorgenomen sloop worden aangeboden 

aan de directeur van DGW en toenmalig 

wethouder Paalvast 

Maart 2023: de woningen worden door de 

gemeente aangewezen als actiegebied. 

Na dit besluit hebben bewoners en 

omwonenden direct bezwaar ingediend en 

op 5 juli was hierover een hoorzitting van 

de bezwaarcommissie. Dat de zorgen nog 

steeds bestaanm bleek uit de grote 

opkomst van vooral omwonenden terwijl 

hun bezwaar niet-ontvankelijk werd 

verklaard. 

Na vragen van de commissie en vragen van 

bewoners en omwonenden werd wel 

duidelijk dat de aanwezige afgevaardigde 

van de gemeente niet duidelijk kon maken 

wat nu precies de criteria zijn om iets aan 

te wijzen als actiegebied. Hopelijk neemt de 

bezwaarcommissie dit mee in hun advies en 

zullen de bezwaren van de bewoners 

gehonoreerd worden. Over een aantal 

weken zullen we het weten. Hoewel dit 

vanwege het reces natuurlijk zomaar na de 

zomer kan worden.  

 

Ondertussen in de raad                         

In de afgelopen periode zijn een tweetal 

belangrijke momenten voorbij gekomen in 

het politieke jaar namelijk het bespreken 

van de resultaten van 2022 en de 

Perspectiefnota voor het komende jaar. 

2022 is afgesloten met een positief 

resultaat van 30 miljoen euro. Dat lijkt 

geweldig, maar dat is het echter niet. Je 

geeft vooraf goedkeuring aan plannen die 

het bestuur voornemens is te gaan doen.  

Na afloop blijkt dan dat bepaalde 

activiteiten niet uitgevoerd kunnen worden 

door een grote hoeveelheid vacatures 

binnen de gemeente naast het feit dat er 

steeds vaker sprake is van incidenteel geld 

dat later in het jaar wordt vastgesteld. 

Tijdens het debat hebben we aangegeven    

dat we hier meer grip op willen hebben 

zodat we betrokken worden bij bepaalde 

keuzes die het college hierin maakt. Tijdens 

dit debat heeft de SP zich kritisch uitgelaten 

over de voortgang bij woningbouwplannen 

in onze stad.  

De doelstelling om 700 nieuwe woningen  

te bouwen is bij lange na niet gehaald. 

Drie weken later volgt dan de 

Perspectiefnota. Er worden tijdens deze 

vergadering, die de hele dag duurt, 

afspraken gemaakt over de wijze waarop  

de begroting 2024 moet worden opgesteld. 

Er zijn tijdens deze vergadering 97 moties 

en 1 amendement ingediend. Van deze 

wijzigingsvoorstellen werden 39 moties 

aangenomen naast het amendement.      

De SP heeft 7 moties ingediend rondom  

het onderhoudsniveau van de stad, het 

zwembad, een eigen daklozenopvang, 

bewonersparticipatie en financiële steun 

aan verenigingen die door de hoge 

energierekening in de problemen dreigen te 

komen. We hebben daarnaast aandacht 

gevraagd voor het terugdringen van 

externe inhuur van medewerkers en een 

andere wijze waarop de zorg ingericht zou 

kunnen worden door de oprichting van een 

Nationaal Zorgfonds. Daarnaast hebben we 

natuurlijk ook kunnen zien dat de plannen 

voor de Entree, het grootste 

binnenstedelijke bouwproject, in onze stad 

nog niet is gestart. Dit hebben aan de orde 

gesteld op 3 juli en kunnen bespreken door 

een agenderingsverzoek dat we samen met 

5 andere partijen hebben ingediend. 

 

De gemeenteraad is met zomerreces van 

maandag 10 juli t/m vrijdag 18 augustus. 

In deze periode vinden er geen raads- en 

commissievergaderingen plaats.De 

eerstvolgende vergadering start weer op 

maandag 28 augustus.  



 

 

 

Recept van de maand 

Wraps met kip 

Ingrediënten (4 personen) 

3 paprika’s, 2 tomaten, 1 avocado, 6 

volkoren tortilla’s, 6 eetlepels salsa dipsaus, 

100 gram geraspte jong belegen kaas,  

1 eetlepel zonnebloemolie, 350 gram 

kipfiletblokjes, 28 gram mexicaanse 

tacokruiden, 200 gram gesneden ijsbergsla 

 

 
 

Bereiding 

Snijd de paprika’s in stukjes. Verhit in een 

hapjespan de olie en bak de paprika 3 min. 

Voeg de kip en Mexicaanse kruiden toe en 

bak deze in ongeveer 7 minuten gaar. 

Schep regelmatig om. 

Snijd intussen de tomaten in plakjes. 

Halveer de avocado, verwijder de pit en 

schep met een lepel het vruchtvlees uit de 

schil. Snijd in blokjes. 

Bestrijk de tortilla’s elk met 1 eetlepel 

salsa. Verdeel de kaas en vervolgens de 

gebakken kip met paprika over de tortilla’s. 

Verdeel er de sla, tomaat en avocado over. 

Vouw 2 kanten van de wrap een stukje 

over de vulling en rol de wraps op. Wikkel 

elke wrap in een stuk aluminiumfolie. 

Verhit de grillpan en gril de in folie gepakte 

wraps circa 6 minuten in de pan. Keer af en 

toe. Snijd de ingepakte wraps schuin door. 

Leg vervolgens op elk bord 3 halve wraps  

 


